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P R O T O K Ó Ł  Nr 31/09 

 z posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów i Zaopatrzenia odbytego 

w dniu 17 grudnia 2009 roku 

 

 

 

      Porządek posiedzenia : 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

4. Zaopiniowanie projektu budżetu gminy Sieroszewice na 2010 rok. 

5. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Gminy w sprawach: 

a) zmian w budżecie na 2009 rok, 

b) zatwierdzenia zestawienia przychodów i wydatków Gminnego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2010 rok, 

c) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na terenie 

Gminy Sieroszewice na 2010 rok. 

6. Wolne głosy i wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

 

Ad. 1) Otwarcia posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów i Zaopatrzenia dokonał 

Przewodniczący Komisji p. Paweł Siwak o godz.10:18. W posiedzeniu Komisji uczestniczyło 

10 członków, nieobecni byli: p. Krystyna Kois - Jaźwiec i p. Tomasz Berkowski Lista 

obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Ad. 2) Pan Przewodniczący Komisji - zaproponował, aby wprowadzić w pkt 5 dodatkowy 

ppkt dotyczący zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmiany zestawienia przychodów  

i wydatków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2009 rok.   

Pan Wójt - wystąpił z propozycją, aby do porządku obrad wprowadzić dodatkowe podpunkty 

dotyczące zmiany uchwały w sprawie oceny aktualności „Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Sieroszewice” i miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego oraz zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany „ Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Sieroszewice”. Wyjaśnił, że zmiany uchwał są spowodowane szeregiem wniosków, 

które wpłynęły do Urzędu Gminy w sprawie piaskowni w Strzyżewie. 

Porządek posiedzenia Komisji  został przyjęty  jednogłośnie ze zgłoszonymi poprawkami.  

 

Ad. 3) Protokół z ostatniego posiedzenia Komisji został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad.4) Pan Przewodniczący Komisji - poinformował członków Komisji, że wpłynęły  

3 wnioski dotyczące poprawek w projekcie budżetu gminy Sieroszewice na 2010 rok,  

2 wnioski od Komisji Kultury, Oświaty… i 1 wniosek od Komisji Rolnictwa… .  

Zgodnie z uchwałą Rady Gminy w sprawie procedury uchwalania budżetu gminy, wnioski te 

musi rozpatrzyć Komisja Budżetu… .  

Pan Wójt - „Budżet na 2010 rok jest proinwestycyjny, ponieważ wydatki wynoszą  

1/3 zaplanowanego budżetu. „Dochody budżetowe zostały zaplanowane w wysokości 

22.731.532,00zł., a wydatki w wysokości 31.496.335,00 zł. Deficyt budżetu w kwocie 

8.764.803,00 zł. zostanie sfinansowany przychodami z tytułu zaciągniętych kredytów na 
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rynku krajowym. Wczoraj podpisaliśmy umowę na budowę kanalizacji, a na początku roku 

będziemy ogłaszać przetarg. Jedna sprawa jest niewyjaśniona odnośnie linii 400 kV. Nie 

wiadomo, czy linia została oddana do użytku, bo jeżeli nie- to nie będzie podatku na 2010 

rok. Dochody budżetowe na 2010 rok zostały zaplanowane w pełnej szczegółowości  

i przestawiają się następująco: 

- Dział 020 Leśnictwo – 2.700,00 zł., 

- Dział 700 Gospodarka mieszkaniowa – 665.032,00 zł., 

- Dział 750 Administracja publiczna – 85.300,00 zł., 

- Dział 756 Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek 

nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem –  

4.086.560,00 zł., 

- Dział 801 Oświata i wychowanie – 120.522,00 zł., 

- Dział 852 Pomoc społeczna – 3.921.578,00 zł., 

- Dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – 50.000,00 zł. 

Wydatki budżetowe na 2010 rok zostały zaplanowane w pełnej szczegółowości  

i przedstawiają się następująco: 

- Dział 010 Rolnictwo i łowiectwo – 7.218,085 zł., 

- Dział 600 Transport i łączność – 1.464.914,00 zł., 

- Dział 700 Gospodarka mieszkaniowa – 28.000,00 zł., 

- Dział 750 Administracja publiczna – 2.446.524,00 zł., 

- Dział 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa – 237.405,00 zł., 

- Dział 757 Obsługa długu publicznego – 349.600,00 zł., 

- Dział 801 Oświata i wychowanie – 11.289.479,00 zł., 

- Dział 851 Ochrona zdrowia – 120.000,00 zł., 

- Dział 852 Pomoc społeczna – 4.683.012,00 zł.,  

- Dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – 1.003.900,00 zł., 

- Dział 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – 918.422,00 zł., 

- Dział 926 Kultura fizyczna i sport – 1.352.942,00 zł.” 

Przedstawił załącznik Nr 4 do uchwały – Wykaz inwestycji oraz wysokość wydatków 

realizowanych w roku 2010.  

Pani Teresa Lis - zapytała, czy planuje się wybrukowanie terenu przed Ośrodkiem Zdrowia 

w Sieroszewicach?  

Zwróciła uwagę, że w budżecie nie ma zaplanowanych środków na Parczew i Westrzę. 

„ Koszt związany z wybrukowaniem wjazdu przed salą w Parczewie wyniesie w granicach  

38 - 40 tys. zł., a jest zabezpieczona kwota 18 tys. zł.” Poruszyła sprawę zajazdu w Westrzy, 

należałoby pomyśleć o utwardzeniu asfaltem.  

Pan Wójt - udzielił odpowiedzi, że na ten czas nie wygospodaruje się żadnych środków. 

Wszystko wyjaśni się w późniejszym terminie i jeżeli będą wprowadzone wolne środki, to 

wtedy będzie można przeznaczyć jakieś środki na ten cel.” 

Pan Kazimierz Kowalski - poparł wypowiedź p. Lis odnośnie potrzeby utwardzenia placu 

przed Ośrodkiem Zdrowia w Sieroszewicach.  

Pan Wójt - wyjaśnił, że miał w planie to zadanie połączyć z modernizacją Ośrodka Zdrowia. 

„Termin przystosowania budynków został przesunięty do 2012 roku. Tymczasowo można 

byłoby utwardzić plac kamieniem.” 

Pan Kazimierz Kowalski - przyznał, że jest to dobry pomysł, ponieważ przy remoncie 

ośrodka położona wcześniej kostka uległaby zniszczeniu. Zapytał, czy jest szansa pozyskania 

dofinansowania na modernizację Ośrodka Zdrowia? 

Pan Wójt - udzielił odpowiedzi, że nie ma szans na uzyskanie dofinansowania. „Można 

uzyskać jedynie na otwarcie nowego oddziału specjalistycznego, u nas jest dylemat, bo gmina 

jest właścicielem budynków, a nie mamy kontraktu na działalność”. 
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Pan Dariusz Majewski - „W dziale ‘Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego’ 

zaplanowano wydatki inwestycyjne w kwocie 60.832,00 zł.” Zapytał, na co jest planowana ta 

kwota? 

Pan Wójt - wyjaśnił, że pieniądze te są zaplanowane na sale wiejskie. „W roku 2010 ma być 

modernizowany budynek GOK w Sieroszewicach i na ten cel został zwiększony budżet  

o kwotę 290.000,00 zł. Nie wiadomo, czy będzie składany wniosek o dofinansowanie  

z „Odnowy Wsi”. Z tego programu mogą być finansowane: sale wiejskie, GOK, biblioteki, 

ścieżki rowerowe, sale wiejskie oraz parafie. Do tego tematu będziemy musieli wrócić, bo nie 

znamy terminu naboru wniosków, a gmina może wystąpić tylko z jednym wnioskiem.  

W II naborze pozostało 40 mln EURO i według wyliczeń może być załatwionych pozytywnie 

około 100 wniosków. Jest prośba, aby zastanowić się nad projektami.”  

Pan Henryk Przybylak - wystąpił z wnioskiem, aby przyjąć propozycje zawarte w projekcie 

budżetu odnośnie kwoty 20.000,00 zł. zaplanowanej dotacji na projekt związany z rozbudową 

biblioteki w m. Strzyżew oraz kwoty 20.000,00 zł. zaplanowanej na wykonanie projektu 

budowy nowego przedszkola w Strzyżewie. Dodał, że taka jest opinia mieszkańców wsi 

Strzyżew. 

Pan Wójt - „ Jeśli chodzi o bibliotekę i przedszkole w Strzyżewie to jest kwestia sporna. Jest 

moja propozycja, aby bibliotekę i przedszkole zrobić w budynku po starej szkole i skorzystać 

maksymalnie z programów unijnych, jednak wieś się z tym nie zgadza.” 

Przewodniczący Komisji - Odczytał dwa wnioski Komisji Kultury, Oświaty…, pierwszy 

wniosek dotyczył zdjęcia kwoty 20.000,00 zł. zaplanowanej dotacji na projekt związany  

z rozbudową biblioteki w m. Strzyżew oraz kwoty 20.000,00 zł. zaplanowanej na wykonanie 

projektu budowy przedszkola w Strzyżewie z przeznaczeniem łącznej kwoty 40.000,00 zł. na 

opracowanie dokumentacji dotyczącej przystosowania budynku po starej szkole w Strzyżewie 

na przedszkole. Drugi wniosek dotyczył wykreślenia z projektu budżetu gminy na 2010 rok 

kwoty 22.161,00 zł. zaplanowanej na wykonanie projektu budowy przedszkola  

w Sieroszewicach z przeznaczeniem na modernizację Gminnego Ośrodka Kultury  

w Sieroszewicach . 

Pan Anatol Piaskowski - zwrócił się z pytaniem do radnych z Sieroszewic, co sądzą  

o przesunięciu tych środków na GOK?  

Pan Kazimierz Kowalski - wyjaśnił, że decyzję odnośnie przeznaczenia środków z funduszu 

sołeckiego na opracowanie projektu na budowę przedszkola w Sieroszewicach podjęło 

zebranie wiejskie. 

Przewodniczący Komisji - wyjaśnił, że wniosek o przyznanie środków z funduszu 

sołeckiego musi spełniać trzy kryteria: 

    - przedsięwzięcie musi być zadaniem własnym gminy, 

    - efektem realizacji zadania będzie poprawa warunków życia mieszkańców, 

    - przedsięwzięcie jest zgodne ze „Strategią Rozwoju Gminy Sieroszewice”. 

„Złożony wniosek zawiera wszystkie trzy elementy i nie ma podstaw prawnych do 

wykreślenia tego przedsięwzięcia.”  

Pan Wójt - „Rada Gminy ma prawo nie podjąć uchwały w sprawie uchwalenia środków na 

fundusz sołecki. Nie ma podstaw, aby odrzucić wniosek o przyznanie środków z funduszu 

sołeckiego przyjęty przez Zebranie Wiejskie wsi Sieroszewice, ponieważ spełnia wszystkie 

trzy kryteria.”  

Pan Henryk Przybylak- „Przejrzałem wszystkie protokoły, które dotyczyły przeznaczenia 

budynku po starej szkole w Strzyżewie i w jednym protokole było zapisane, że p. Wójt 

stwierdził, że budynek ten nie nadaje się na przedszkole, ponieważ jest trzy poziomowy.”  

Uzasadnił, że nie ma sensu remontować starego budynku, bo koszty remontu będą wyższe od 

kosztów budowy nowego przedszkola. 
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Pan Wójt - odniósł się do wypowiedzi p. Przybylaka, że bez modernizacji budynek ten nie 

nadaje się, aby zrobić przedszkole, ale po remoncie tak. „Jeżeli modernizacja byłaby robiona 

z udziałem dofinansowania, to na pewno byłyby oszczędności z tytułu budowy kotłowni, 

ogrzewania i remontu dachu.”  

Pan Henryk Jędroszka - uzasadnił swój wniosek tym, że budynek po starej szkole jest 

usytuowany w dobrym miejscu i jest w dobrym stanie. Zaproponował, aby złożyć wniosek do 

„Odnowy Wsi” na nową bibliotekę. Stwierdził, że podejmując taką decyzję chce pomóż 

dzieciom. 

Pan Henryk Przybylak - „Dlaczego Rada nie liczy się z mieszkańcami, którzy podjęli 

uchwałę na zebraniu wiejskim odnośnie budowy nowego przedszkola i robi wbrew ich woli?”  

Pan Henryk Jędroszka - „Była puszczona lista i zebrano 220 podpisów mieszkańców 

odnośnie utworzenia przedszkola w Strzyżewie. Zwołano później zebranie wiejskie, na 

którym było obecnych 70 osób.” Odczytał pismo, które wpłynęło do p. Wójta od 

mieszkańców wsi Strzyżew, w którym zwracają się z postulatem o utworzenie przedszkola. 

Pismo w tej sprawie stanowi załącznik nr 2 do protokołu.   

Pan Henryk Przybylak - wyjaśnił, że mieszkańcom chodziło wówczas o utworzenie 

oddziału przedszkolnego. 

Pan Henryk Jędroszka - „Zgodnie z przepisami, to nie powinno być oddziału 

przedszkolnego w Szkole Podstawowej.”  

Pan Dariusz Majewski - „Skoro p. Wójt przedstawił propozycję połączenia biblioteki  

i przedszkola w jednym budynku i są możliwości pozyskania środków na ten cel – to jest to 

rozsądne rozwiązanie.”  

Pan Henryk Jędroszka- zwrócił uwagę, że z pieniędzy unijnych nie będzie można 

finansować wydatków związanych z utworzeniem przedszkola  

Pan Wójt - poinformował, że wydatki związane z modernizacją budynku będą wynosić  

w granicach 250 tys. zł.  

Pan Przewodniczący Komisji - „Komisja Rolnictwa była na wizji i należy stwierdzić, że jest 

piękna działka obok budynku i jest rewelacyjne miejsce.” 

Pan Tadeusz Wojtysiak - stwierdził, że jest przeciwny takim wypowiedziom, że Strzyżew 

pozyska pieniądze na budowę przedszkola, bo jak nie sfinansuje gmina, to nikt nie da. 

Pan Henryk Jędroszka - prosił o przegłosowanie wniosków.  

Pan Tadeusz Wojtysiak - stwierdził, że należy zagospodarować i odnawiać stare budynki. 

Wyraził opinię, że w przypadku podjęcia decyzji przez Radę o budowie nowego przedszkola 

w Strzyżewie, byłoby to marnotrawstwo publicznych środków. 

Pan Wójt - zapytał p. Przybylaka, jakie są plany odnośnie zagospodarowania pomieszczenia 

po bibliotece? 

Pan Henryk Przybylak - „Potrzebne jest pomieszczenie gospodarcze, a poza tym  

w pomieszczeniu tym jest wilgoć i nie nadaje się na bibliotekę.”  

Pan Wójt - „Należy się dobrze zastanowić i rozstrzygnąć ten problem. Budynek po starej 

szkole trzeba wykorzystać, to nie ulega wątpliwości.” 

Pan Dariusz Majewski - „Rozumiem, że środki na opracowanie projektu w Sieroszewicach 

są sołeckie, a jak jest w przypadku Strzyżewa? Kiedy planowana jest budowa przedszkola w 

Sieroszewicach?”  

Pan Wójt - „Z mojej strony, to nie składałem deklaracji, że będzie budowane przedszkole. 

Jeżeli wieś naskłada pieniędzy, to projekt będzie wykonany w 2010 roku, a budowa może 

zostanie rozpoczęta w 2014 roku.” 

Pan Dariusz Majewski - Zwrócił uwagę, że planuje się budować nowe przedszkola  

w Sieroszewicach i Strzyżewie, a w Przedszkolu w Wielowsi jest bardzo ciasno. 
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Pan Anatol Piaskowski - Wyraził opinię, że skoro będzie wybudowane nowe przedszkole  

w Sieroszewicach i Strzyżewie i jest planowana rozbudowa Przedszkola w Latowicach, to 

skończy się racja bytu Przedszkola w Westrzy. 

Pan Kazimierz Kowalski - Uzasadnił, że jest potrzeba wybudowania przedszkola  

w Sieroszewicach, ponieważ przybywa mieszkańców i rodzi się dużo dzieci, a tym bardziej, 

że została podjęta uchwała, że w pierwszej kolejności do Przedszkola w Latowicach będą 

przyjmowane dzieci z tej wsi. 

Przewodniczący Komisji - Dodał, że jest logiczne, aby małe dzieci miały jak najbliżej do 

przedszkola. 

Przewodniczący Rady - Stwierdził na przykładzie planowanego przedsięwzięcia z funduszu 

sołeckiego przez wieś Sieroszewice, że jest to dobry sposób na wprowadzenie dużych 

inwestycji do budżetu gminy tylnymi drzwiami. 

Pan Anatol Piaskowski - Zapytał, na co będą przeznaczone konkretnie pieniądze 

zaplanowane na modernizację GOK? 

Pan Wójt - wyjaśnił, że będzie zmodernizowany front budynku, dobudowane biura,  

a dotychczasowa salka będzie większa, ponieważ zostanie połączona z biurem dyrektora.  

Pani Teresa Lemiesz - Zwróciła uwagę, że środki w budżecie nie są dzielone równo  

w budżecie – każda wieś powinna mieć zaplanowana jakąś inwestycje. 

Przewodniczący Komisji - Poddał pod głosowanie wnioski z Komisji, w pierwszej 

kolejności wniosek Komisji Kultury, Oświaty… zdjęcia kwoty 20.000,00 zł. zaplanowanej 

dotacji na projekt związany z rozbudową biblioteki w m. Strzyżew oraz kwoty 20.000,00 zł. 

zaplanowanej na wykonanie projektu budowy przedszkola w Strzyżewie z przeznaczeniem 

łącznej kwoty 40.000,00 zł. na opracowanie dokumentacji dotyczącej przystosowania 

budynku po starej szkole w Strzyżewie na przedszkole. 

 

Komisja przyjęła powyższy wniosek, ponieważ za przyjęciem wniosku głosowało 9 członków  

Komisji, 1 był „przeciw”. 

                                                                                                                                                     

W następnej kolejności poddał pod głosowanie drugi wniosek Komisji Kultury… w sprawie 

wykreślenia z projektu budżetu gminy na 2010 rok kwoty 22.161,00 zł. zaplanowanej na 

wykonanie projektu budowy przedszkola w Sieroszewicach z przeznaczeniem na 

modernizację Gminnego Ośrodka Kultury w Sieroszewicach. 

 

Wniosek w powyższej sprawie został odrzucony przez Komisję, ponieważ 7 członków 

Komisji było „ przeciw” i 3 wstrzymało się od głosu. 

Na końcu poddał pod głosowanie wniosek Komisji Rolnictwa… o takiej samej treści jak 

pierwszy wniosek Komisji Kultury… . 

 

Komisja przyjęła powyższy wniosek, ponieważ za przyjęciem wniosku głosowało 9 członków 

Komisji, 1 był „przeciw”. 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt budżetu gminy na 2010 rok z poprawkami. Za 

przyjęciem projektu głosowało 9 członków Komisji, 1 był „przeciw”. 

 

Ad. 5)   

 a) Pan Wójt - omówił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2009. 

Pani Teresa Lemiesz - zapytała odnośnie zwiększenia budżetu GZK o kwotę 60 tys. zł., czy 

to jest kontynuacja? 

Pani Skarbnik – wyjaśniła, że jeżeli nie zostałyby wprowadzone te środki do budżetu, to 

GZK nie mógłby wydatkować.  
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Komisja zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie projekt uchwały w sprawie zmian  

w budżecie na rok 2009. 

 

b) Pan Wójt - omówił projekt uchwały w sprawie zmiany zestawienia przychodów  

i wydatków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2009 rok. 

Wyjaśnił, że zmiana dotyczy przeniesienia kwoty 1 tys. zł. na przyłączenie pompy do sieci.  

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie projekt uchwały w powyższej sprawie. 

 

c) Pan Wójt - omówił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia zestawienia 

przychodów i wydatków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 

2010 rok. Poinformował, że w przyszłym roku będą mniejsze przychody oraz, że fundusz jest 

zagrożony i nie wiadomo, czy nie będzie zlikwidowany. 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie projekt uchwały w powyższej sprawie. 

 

d) Pan Wójt - omówił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Sieroszewice na 2010 rok. 

Pani Teresa Lis – poinformowała członków Komisji, że w ostatnim czasie często odwiedzają 

ją osoby bezdomne. Zwróciła uwagę, że sołtysi powinni otrzymać wykazy z numerami 

telefonów do ośrodków kryzysowych, aby w takich sytuacjach była możliwość 

skontaktowania się.  

Pan Wójt - „Na terenie naszej gminy jest tylko jedna osoba bezdomna. Koszt pobytu w DPS 

wynosi około 2,5 tys. zł. od jednej osoby, dlatego nie każdego jest stać, aby zamieszkać  

w DPS. 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie projekt uchwały w w/w sprawie.  

 

   e) Pan Wójt - omówił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie oceny 

aktualności „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 

Sieroszewice” i miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. Wyjaśnił, że do 

uchwały w tej sprawie został dodany nowy załącznik. 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie projekt uchwały w powyższej sprawie. 

                 

f) Pan Wójt - omówił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 

Sieroszewice”. Wyjaśnił, że uchwała ta ma związek ze zmianą poprzedniej uchwały.  

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie projekt uchwały w w/w sprawie.  

 

Ad. 6) Pan Przewodniczący Komisji - poruszył problem związany z wystającymi 

studzienkami pomiędzy posesjami p. …
1
, a p. …

2
 w Sieroszewicach. Poinformował, że spadła 

jedna pokrywa i zablokowała częściowy przepływ ścieków.  

Pani Teresa Lemiesz - zwróciła uwagę, że w protokole pokontrolnym Komisja Rewizyjna 

Rady Gminy napisała, że nie została zrealizowana uchwała Rady Gminy z 2008 roku  

                                                 
1
 Art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz. U. z dnia 8 października 

2001 roku ze zmianami). 
2
 Patrz: przypis 

1
. 
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w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej w Ołoboku i, że opóźnienie to 

jest spowodowane problemami prawno – geodezyjnymi. 

Pan Wójt - udzielił wyjaśnień, że były problemy z wydzieleniem działki, ponieważ nie 

można znaleźć znaków granicznych. Zobowiązał się, że zbada tą sprawę.  

Pan Tadeusz Wojtysiak- poinformował, że też ma sporną sprawę dotyczącą granicy, 

ponieważ posiada grunty, które są położone na pograniczu gminy Nowe Skalmierzyce,  

a Gminy Sieroszewice. Nie dawno został odkopany znak graniczny i sąsiad wszedł na jego 

pole - 5 metrów.” 

Pan Wójt - wyjaśnił, że nie kamieniuje się granic gmin, tylko granice prywatnych właścicieli 

gruntów. Poinformował, że sprawę tą musieliby rozstrzygnąć geodeci.  

 

Ad. 7) Z uwagi na wyczerpanie porządku posiedzenia Komisji p. Przewodniczący dokonał 

zamknięcia posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów i Zaopatrzenia o godz. 12:33. 

 

 

 

 

       Protokołowała:                                                                                  Przewodniczący 

                                                                                                          Komisji Budżetu, Finansów  

                                                                                                                    i Zaopatrzenia  

        Joanna Glapiak                                  

        insp. d/s. obsługi Biura Rady 

        i spraw organizacyjnych                                                                      Paweł Siwak 

 

 

Członkowie Komisji: 

 

1. Berkowski Tomasz ……………………… 

 

2. Jędroszka Henryk ………………… … … 

 

3. Kois - Jaźwiec Krystyna …………… … … 

 

4. Kowalski Kazimierz ……………… … … 

 

5. Lemiesz Teresa …………………………… 

 

6. Lis Teresa ………………………………… 

 

7. Majewski Dariusz ……………………… 

 

8. Piaskowski Anatol ……………………… 

 

9. Przybylak Henryk ……………………… 

 

10. Rojek Ireneusz ………………………… 

 

11. Siwak Paweł …………………………… 

 

12. Wojtysiak Tadeusz……………………… 
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